
ب�ا پای�ان مهلت 
سعید احمدیان

    گزارش
از  ثب��ت ن��ام 
نامزده����ای 
فدراسیون فوتبال به نظر می رسد رقابت اصلی برای 
ریاست در انتخابات 10 اسفند بین سه ضلع حیدر 
بهاروند، علی کریمی و کیومرث هاش�می باش�د.
پرون��ده ثبت ن��ام انتخابات فدراس��یون فوتبال 
دیروز بس��ته ش��د، ثبت نامي که هم اس��م های 
غافلگیرکننده داشت و هم نام هایی که از مدت ها 
پیش مش��خص بود ک��ه می خواهن��د یک پای 
رقابت برای ریاست فوتبال باشند و خیلی ها که 
جای نام ش��ان را در بین نامزدها خالی گذاشته 
بودند. حالا پس از پایان ساعت کاری دیروز که 
س��اختمان معروف کوچه دوم خیابان س��ئول 
جنوبی تهران روز شلوغی را ثبت کرد، شمارش 
معکوس برای اعلام تأیید صلاحیت ها و رسیدن 
10اس��فند آغاز ش��ده، روزی که قرار اس��ت با 
برگزاری مجمع انتخاباتی فدراس��یون فوتبال، 
رئیس جدی��د انتخاب و فوتبال پ��س از 14 ماه 

رئیس دار شود و سروسامان بگیرد.
  12 ماه بلاتکلیفی

دی ماه گذش��ته وقتی مهدی ت��اج در روزهایی 
که بده��ي 2 میلیون یورویی از ش��رکت تامین 
اجتماعی و پرداخت قسط اول قرارداد ویلموتس 
از جیب کارگران جنجال های زیادی را به وجود 
آورده بود، نامه اس��تعفایش را نوشت و به بهانه 
بیماری خانه نشین شد، کمتر کسی پیش بینی 
می ک��رد روزهای��ی که فوتب��ال رئی��س ندارد، 
بیشتر از یک سال ش��ود، به خصوص که پس از 
اس��تعفای مهدی تاج، بهمن ماه س��ال گذشته 
با اع��لام اطلاعیه برگ��زاری مجم��ع انتخاباتی 

فدراس��یون فوتبال، ثبت نام از کانددیداها آغاز 
شد و نام هایی مانند حبیب کاشانی، محمدرضا 
کلایی، عباس صوفی، حسین علی قریب، هدایت 
ممبینی، حی��در بهاروند، رض��ا جلالی، مهدی 
محمدنبی و امیرمس��عود هراتیان برای پس��ت 
ریاست فدراس��یون فوتبال نام نویسی کردند و 
گمانه زنی ها درباره اینکه چه کس��ی قرار است 

جای مهدی تاج را بگیرد بالا گرفت.
ایراد فیفا به اساسنامه فدراس��یون، اما سبب شد 
انتخابات فوتبال در تاریخ 25 اسفند سال گذشته 
لغو و همه چیز به بعد از تأییدیه فدراسیون جهانی 
فوتبال بر اساسنامه جدید و اصلاحی موکول شود.

  کسانی که آمدند، کسانی که نیامدند
یک سال بعد از آن روزها با تأیید اساسنامه در فیفا 
و تعیین تاریخ 10 اس��فند برای مجمع انتخاباتی 
فدراسیون فوتبال، 14 دی  ماه ثبت نام از نامزدهای 
پست ریاست و هیئت رئیس��ه فدراسیون فوتبال 
آغاز شد تا پروس��ه انتخابات آغاز شود. دیروز هم 
پس از ش��ش روز مهلت ثبت نام نامزدها به پایان 
رسید تا با مش��خص ش��دن چهره هایی که برای 
انتخاب به عنوان رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
نام نویسی کرده اند، انتخابات 10 اسفند وارد مراحل 
حساس تری شود. اگرچه لیست نهایی نامزدها پس 
از تأیید صلاحیت هایی که توسط نهادهای نظارتی 
صورت می گیرد منتش��ر می ش��ود، اما نگاهی به 
نام هایی که برای مجمع انتخاباتی اسفند ثبت نام 
کرده اند، نش��ان می دهد که بای��د در انتظار یک 

انتخابات خبرساز در روز 10 اسفند باشیم.
برخلاف سال گذش��ته که برای انتخاباتی که در 
نهایت لغو شد 9 نفر برای پست ریاست ثبت نام 
کرده بودند، برای انتخابات 10 اسفند امسال این 

تعداد کمتر شدند و تنها شش نفر برای نشستن 
روی صندلی مهدی تاج مي خواهند شانس شان 
را امتحان کنند. شهاب الدین عزیزی خادم، حیدر 
بهاروند، علی کریمی، ستار عبدی پور، کیومرث 
هاشمی و مصطفی آجرلو نفراتي هستند که برای 

پست ریاست ثبت نام کرده اند. 
محمدمهدی نبی، حبیب کاشانی و محمدحسین 
قریب هم مش��هورترین نامزدهای��ی بودند که 
برخلاف سال گذشته این بار ترجیح دادند کنار 
بنشینند و در انتخابات فوتبال شرکت نکنند. رضا 
صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک هم از 
دیگر نام هایی بود که گفته   می شد شاید ثبت نام 

کند، اما این اتفاق نیفتاد.
  سه ضلعی انتخابات

در حالی تنها پنج نفر برای پست ریاست ثبت نام 
کرده اند که به نظر می رس��د انتخابات اسفندماه 
فدراس��یون فوتبال ی��ک انتخابات س��ه  قطبی 
خواهد بود، به خصوص که برخی نامزدها با توجه 
به نام های مشترکی که برای پست نایب رئیسی 
اعلام کرده اند، وارد ائتلاف شده اند. حیدر بهاروند 
در صورتی که به دلیل اتهام در پرونده ویلموتس 
و همچنین بازنشسته بودن رد صلاحیت نشود، 
یکی از شانس های جدی انتخابات فوتبال خواهد 
بود. سرپرست فعلی فدراسیون فوتبال با پشتوانه 
مهدی تاج و نفوذی که در هیئت های اس��تانی 
دارد با توج��ه به لابی های��ی که انج��ام داده، از 
همین الان سفارش قبای ریاست فوتبال را برای 
خودش داده است. مدیری که انتخابش هرگونه 
امیدواری به بهبود اص��لاح وضعیت فوتبال را از 
بین می برد. بهاروند به نظر می رسد با شهاب الدین 
عزیزی خادم از مدیران شاغل در پتروشیمی که 

به واسطه وضعیت مالی اش پایش به فوتبال باز 
شده، وارد ائتلاف شده است.

با توجه به نام های ثبت نام��ی، یکی از ضلع های 
دیگر رقابت انتخابات 10 اس��فند، علی کریمی 
اس��ت. نام غیرمنتظره انتخابات ک��ه با توجه به 
اساسنامه جدید فدراسیون فوتبال، این فرصت 
را به دست آورده تا وارد میدان مدیریت فوتبال 
ش��ود. کریم��ی در حالی ب��ه پش��توانه برخی 
از چهره های مش��هور فوتبال توانس��ته یکی از 
مدعیان اصلی صندلی ریاس��ت لق��ب گیرد که 
منتقدانش می گویند او با توجه به اینکه س��ابقه 
مدیریت ندارد، نمی تواند موفق باشد. با این حال 
کریمی به پشتوانه ش��هرت و همچنین انتخاب 
مهدی مهدوی کیا به عن��وان نایب رئیس اول و 
پش��توانه های مالی که گفته می ش��ود از سوی 
کارگزار فعلی پرسپولیس تأمین خواهد شد، وارد 
یکی از حساس ترین مسابقات دوران زندگی اش 
شده است. البته اگر مشکلی پیش نیاد و نام او در 

لیست تأیید صلاحیت ها قرار بگیرد.
ضلع دیگر انتخابات فدراسیون فوتبال، کیومرث 
هاشمی است. رئیس سابق کمیته ملی المپیک 
که با فوتبال هم بیگانه نیست و در سال 86 ریاست 
کمیته انتقالی فوتبال را پس از تعلیق توسط فیفا 
برعهده داشت. هاشمی که در سه سال اخیر پس 
از پایان کارش در کمیته در ورزش حضور کمرنگی 
داش��ته، حالا می خواهد برای ریاس��ت فوتبال 
دورخیز کند. حمایت نبی، دبیرکل فدراس��یون 
فوتبال از هاشمی می تواند برگ برنده رئیس سابق 
کمیته ملی المپیک باشد. هرچند وزارت ورزش 
هم به نظر می رسد روی انتخاب هاشمی نسبت به 

سایر گزینه ها نظر مثبت تری دارد.
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دبلی که طارمی را هنرمند کرد
جادوی طارمی در بازی برابر فامالیکائو با به ثمر رساندن دو گل و گرفتن 
یک پنالتی برای پورتو دلیل قانع کننده ای بود برای سایت های پرتغالی که 
مهاجم ملی پوش ایران را هنرمند بخوانند. طارمی که در ابتدای فصل از 
سوی مربی پورتو نیمکت نشین شده بود با به نمایش گذاشتن توانایی های 
خود حالا به یکی از مهره های اصلی تیمش تبدیل شده که در آخرین 
بازی پورتو بار دیگر با یک دبل زیبا نه فقط نقشي پررنگ در برتری 4 بر 
یک تیمش داشت، بلکه بار دیگر در زمین بازی خوش درخشید تا کمک 
شایانی به ادامه حضور تیمش، در رده دوم جدول کرده باشد و با همین 

جادو نیز سایت DN پرتغال طارمی را یک هنرمند خواند.

رقابت مثلثی در فدراسیون فوتبال
3ضلع بهاروند، کریمی و هاشمی در انتخابات 10 اسفند با یکدیگر رقابت می کنند

دنيا حيدري

شیوا نوروزی

 این مدیران 
سرخابی ها را واگذار نمی کنند!

داستان واگذاری سرخابی های فوتبال ایران به بخش خصوصی آنقدر 
طولانی شده که دیگر هیچ کس حوصله گوش دادن به آن یا صحبت 
در این باره را ندارد. نه ورزشی ها امیدی به خصوصی شدن پرسپولیس 
و استقلال دارند و نه مردم و هواداران. این وسط آقایانی که پست های 
مدیریت ورزش را در اختیار دارند هرازچندگاهی این موضوع را پیش 

می کشند تا واکنش بقیه را ببینند. 
با اوضاع بحرانی که این دو تیم دارند فعالان اقتصادی و صاحبان ثروت 
تمایلی برای خرید سرخابی های زیان ده ندارند. آنها علاوه بر مشکلات 
مدیریتی بدهی های سنگینی را نیز به دوش می کشند، به همین خاطر 
است که هیچ کس حاضر نمی شود ثروتش را صرف خرید سرخابی ها 
کند. در این بین معدود افرادی به واسطه شرکت های ناشناخته منتظر 
واگذاری پرس��پولیس و استقلال هس��تند تا پا پیش بگذارند و از قبِل 
خرید این دو تیم به اهداف دیگرشان برسند. به همین خاطر است که 
نمی توان نسبت به آینده دو باشگاه خوش بین بود. به رغم واضح بودن 
این واقعیت ها، وزارتی ها همچنان تلاش می کنند خصوصی سازی را به 
عنوان حلال مشکلات ریز و درشت دو قطب اصلی فوتبال کشور معرفی 
کنند. اصرار بیش از حد آقایان بر این مسئله شک و شبهه ها را دوچندان 
کرده است. علی نژاد، معاون وزیر ورزش در تازه ترین اظهارنظر از زوایای 
پنهان خصوصی سازی پرده برداشته است: »با خصوصی سازی استقلال 
و پرس��پولیس بار بزرگی را از روي دوش فوتبال، کشور و حتی دولت 
بعد برمی داریم و قطعاً یکی از ثمرات بزرگ واگذاری شفاف، قانونی و 
کارشناسانه سرخابی ها جمع شدن بساط رانت خواری دلالان و ناکامی 
سودجویان در این دو تیم است، چراکه مردم و سهامداران به خوبی از 

داشته های خود محافظت می کنند.« 
باز جای امیدواری دارد که معاون وزیر صراحتاً به رانت خواری، دلالی 
و سودجویی در پرسپولیس و استقلال اعتراف کرده، اما هیچ راهکاری 
جز خصوصی سازی ارائه نکرده است. سال های سال است که دلالان 
ش��ناخته ش��ده، ایجنت های معلوم الحال و ه��زار آدم بی ربط حول 
س��رخابی ها می چرخند و از بی دروپیکری فوتبال سودهای آنچنانی 
به جیب می زنند. آن وقت آقایان پرمدعا به جای اینکه جلوی فساد و 
تخلف را در دو باشگاه متبوع خود بگیرند، وعده واگذاری می دهند و 
بس. خصوصی س��ازی از جمله راهکارهای بهبود اقتصاد کشور است، 
البته نه اینکه ب��ا بهانه قرار دادن آن ضعف ه��ای پرتعداد مدیریتی را 
ماستمالی کنیم. مسئولیت س��رخابی ها مس��تقیماً با وزارت ورزش 
است، به همین خاطر باید پاسخگوی عملکرد مدیران و اعضای هیئت 

مدیره آنها نیز باشند. 
اگر در دهه های گذش��ته جیب دلالان پر و رانت ه��ای زیادی نصیب 
س��ودجویان مي ش��د، به دلیل بی کفایت��ی مدیران عامل��ی بوده که 
مستقیماً از س��وی وزرای ورزش و پیش از آن رؤسای سازمان تربیت 
بدنی انتخاب مي شدند. متولی اصلی س��رخابی ها همیشه خودش را 
بی گناه نشان داده و با عزل و نصب های رفاقتی و سیاسی سوءمدیریت 
را به قلب دو باشگاه تزریق کرده اس��ت. اینکه خصوصی سازی را تنها 
راه نجات جلوه دهیم، یک نوع عوام فریبی ب��رای چند ماه باقی مانده 
از دولت است. اگر قرار باشد مردم یا همان سهامداران حواس شان به 
اوضاع تیم شان باش��د پس چرا زودتر از اینها زمینه را برای واگذاری 
فراهم نکردید، چرا ح��الا که بحث های انتخاباتی داغ ش��ده و بورس 
هم وضعیت خوبی ن��دارد، دوباره به فکر خصوصی س��ازی افتاده اید! 
پرواضح است که برای لاپوشانی س��وءمدیریت های گذشته و فعلی و 
مسئول بودن در انتخاب مدیران پرسپولیس و استقلال باعت شده که 
وزارتی ها دم از خصوصی س��ازی بزنند. در حالی که همه ما می دانیم 
حجم دلالی ها، رانت خواری ها و تخلفات به قدری گس��ترده است که 

واگذاری هم نمی تواند حلال مشکلات باشد. 

 یکه تازی متهمان پرونده ویلموتس 
در سایه حمایت مجلس!

نهادهای نظارتی تنها امید فوتبال ایران
عدم نظارت نفس های فوتب��ال ایران را به ش��ماره انداخت��ه، خصوصاً در 
حساس ترین روزهایی که فرصتی برای تغییر و کوتاه کردن دست مدیران 
بی کفایت ایجاد شده، اما در حساس ترین روزها نه خبری از حضور نهادهای 
نظارتی است و نه حضور نماینده های مردم در مقابله با فساد عیان در فوتبال و 

انتخابات آن که بهترین فرصت است برای کوتاه کردن دست مفسدان.
    

پای بازرسی کل کشور و دادس��تان عمومی که به میان آمد، امید زیادی 
ایجاد ش��د برای برخورد جدی با عاملان عقد قرارداد ننگین با ویلموتس. 
اوایل شهریور ماه بود که سازمان بازرسی کل کشور با اتهام اهمال در قرارداد 
ویلموتس که منجر به تضییع حق فدراسیون و خسارت به اموال دولتی و 
حقوق عمومی شده بود، هشت نفر را به عنوان متهم پرونده ویلموتس به 
دادستان عمومی و انقلاب تهران معرفی کرد تا درباره جرائم آنها بررسی شود. 
هشت نفری که اگرچه هیچ اطلاعاتی از سازمان بازرسی در خصوص نام آنها 
به بیرون درز نکرد، اما ایسنا مدعی شد که این نفرات مهدی تاج به عنوان 
رئیس و حیدر بهاروند، لیلا صوفی زاده، محمود اسلامیان، کاظم طالقانی، 
هدایت ممبینی، محمود شیعی و فریدون اصفهانیان هستند. نفراتی که 
انتظار می رفت برخوردی جدی با آنها صورت گیرد، اما امروز بعد از گذشت 
پنج ماه، نه فقط تمام س��روصداها خوابیده که هیچ برخوردی هم صورت 
نگرفته و تک تک آن متهمان به جز تاج که گفته می شود طبق اساسنامه 
جدید و به دلیل سه دوره حضور مستمر در ریاست و هیئت رئیسه فدراسیون 
نمی تواند در انتخابات شرکت کند، بی هیچ دغدغه ای در حال تدارک برای 

ادامه حضور در انتخابات فدراسیون هستند!
    

عضو هیئت رئیسه فدراس��یون که یکی از متهمان پرونده ویلموتس است و 
باید به دلیل اهمال کاری هایش پاسخگو باش��د چندی پیش با دستاویز قرار 
دادن اظهارنظرهای برخی کارشناساني چون نصیرزاده مدعی شد که قرارداد 
ویلموتس ایراد فنی و حقوقی نداشته و تنها مش��کل عدم تعهد به پرداخت 
به موقع مطالبات این مربی بلژیکی بوده که کار را به اینجا کشانده است. در واقع 
از صحبت های او و همچنین هدایت ممبینی از دیگر متهمان این قرارداد ننگین 
که صراحتاً می گوید »مشکلی نیست، ویلموتس مربی بوده که طبق قوانین فیفا 
باید جریمه اش پرداخت شود. در همه جای دنیا، دولت به فوتبال کمک می کند. 
اینکه فدراسیون فوتبال از یک شرکت دولتی برای جا به جایی پول کمک بگیرد 
و این همه سروصدا درست کند، درست نیست«، می توان دریافت که هیچ یک 
از آنها نه فقط کوچک ترین پشیمانی بابت اهمال کاری های خود که ضربه ای 
8میلیون دلاری به جیب ملت زده و به دلیل عدم پرداخت به موقع رقم آن مدام 
بیشتر و بیشتر می شود ندارند، بلکه بدشان هم نمی آید توپ را با بهانه های واهی 
به زمین دیگری بیندازند و عجیب نیست اگر دست آخر دولت را مقصر جلوه 
دهند برای عدم کمک  مالی برای تسویه حساب با مرد بلژیکی که نه فقط حضور 
کوتاهش کمترین سودی برای فوتبال ایران نداشت بلکه ضربه مالی هنگفتی 
هم به بیت المال زد، آن هم تنها به دلیل بی کفایتی آقایانی که بی هیچ نظارتی 
سال هاست هر طور که دل شان خواسته گربه رقصانی کرده اند و هنوز هم به 

ادامه این مسیر اصرار دارند و قصد کنار رفتن هم ندارند!
    

البته انتظ��ار دیگری هم نمی توان داش��ت. باید امث��ال ممبینی که خیلی 
زود دریافتند حضور در بدنه فدراسیون س��ودی به مراتب بیشتر برای شان 
دارد تا س��وت زدن در زمین بازی، ام��روز در پی عدم برخ��ورد جدی بابت 
اهمال کاری های شان بدون هیچ خجالتی در چش��م مردم نگاه مي کنند و 
مي گویند که »اگر کسی اهمال کرده، بگویند. همه می دانند قرارداد در بلژیک 
بسته شده و ما هم )اعضای هیئت رئیسه( هشت روز بعد قرارداد را امضا کردیم. 
قانون هرچه تشخیص دهد و کارشناسی کند، قبول داریم. اگر کسی اهمال 
کرد به جای یک دلار باید 10 دلار از او بگیریم. طبق قوانین، امضای رئیس 
فدراسیون در قرارداد معتبر است و امضای اعضای هیئت رئیسه اهمیتی ندارد. 
در هیچ جای دنیا هیئت رئیسه دنبال مربی نمی گردد.« اگر طی این پنج ماه 
و بعد از آنکه بازرسی کل کشور نام متهمان پرونده فاجعه بار ویلموتس را به 
دادستان عمومی تهران تحویل داد برای بررسی، برای نخستین بار هم که شده 
بود با متخلفان مالی که سال هاست از جیب مردم ارتزاق می کنند و خون این 
فوتبال را مي مکند برخوردی جدی صورت مي گرفت، امروز کسانی که باید 
بابت به تاراج بردن بیت المال پشت میز محاکمه باشند بدون دغدغه و بي هیچ 
خجالتی در تلاش برای ادامه حضور در فدراس��یون فوتبال نبودند، اما چرا 
متهمان این پرونده نباید برای ادامه حضور در این مسیر شرم آور تلاش کنند، 
وقتی عضو فراکسیون ورزش مجلس که وظیفه اش دفاع از حق و حقوق مردم 
است و در جریان کامل فساد در فوتبال صراحتاً حضور متهمان این پرونده 
در انتخابات فوتبال را بی مشکل می خواند. در حالی که ادامه حضور تک تک 
متخلفان پرونده ویلموتس که تنها یکی از فسادهای فدراسیون فوتبال است در 

انتخابات نمی تواند معنایي جز ادامه نابودی فوتبال ایران داشته باشد.

مارکوس ايردل -  بلیچر ریپورت

بایرن و معضلاتی که هنوز وجود دارند
باواریایی ها اولین باخت سال جدید و دومین شکست فصل را ثبت کردند، 
آن هم در یک بازی سخت برابر مونشن گلادباخ که حریف توانست بازی 
باخته را با برد عوض کند. فلیک و دستیارانش به این دیدار به چشم یک 
بازی معمولی نگاه می کردند . فلیک طبق معمول تیم را با همان سیستم 
همیشگی به زمین فرستاد و تأکید اصلی روی خط دفاعی بود، ولی کار 
آنگونه می خواس��ت پیش نرفت و پیروزی 3 بر 2 برای گلادباخ به دست 
آمد. به گفته س��رمربی هماهنگی بازیکنان در این فصل کمتر شده، در 
حالی که فلیک انتظار دارد هر 11 بازیکن در دفاع و حمله شرکت کنند و 
یکدیگر را پوشش دهند. در عوض گلادباخ میانه میدان را در اختیار داشت 
و بازیکنان این تیم قدر موقعیت های شان را دانستند. با این شیوه گلادباخ 
به عمق دفاع بایرن نفوذ کرد و به هدفش رسید. فلیک به رغم ضعف هایی که 
تیمش داشت، تغییری در طول بازی ایجاد نکرد، در واقع برای جلوگیری 
از شکست بایرن کاری از دستش برنمی آمد. مونیخی ها باید بپذیرند که 
کل تیم عملکرد ضعیفی داشت. آنها بیش از هر چیز باید روی دفاع خود 
کار کنند. آخرین کلین شیت بایرن اکتبر 2020 به دست آمد و این زمان 
زیادی برای غول آلمانی محسوب می شود. غیر از مانوئل نویر که دروازه بان 
است، سایرین باید به خاطر ضعف های خط دفاع پاسخگو باشند. در بازی 
با گلادباخ، باواریایی ها هیچ شباهتی به قهرمان اروپا و تیمی که بارسا را با 
هشت گل درهم کوبیده نداشتند. از طرفی به نظر می رسد بازیکنان بیش از 
حد خسته و فرسوده شده اند تا جایی که قدرت لازم برای دویدن در زمین 
را ندارند. البته بحث مصدومیت ها را هم باید در نظر گرفت. مجموعه ای از 
این ضعف ها باعث شد لایپزیش رقیبی جدی برای بایرن باشد، در حالی که 

طرفداران بایرن بیش از اینها از فلیک و شاگردانش انتظار دارند.

تمریناتم سخت است، سخت تر هم مي شود

مرادی: امسال آخرین سال قهرماني من است
سهراب مرادي،        خبر
دارن��ده م��دال 
طلاي وزنه برداری بازی های المپیک 2016 ریو 
گفت: »2021 آخرین سال زندگی قهرمانی من 
اس��ت و باید یک مدال خوشرنگ برای کشورم 
ای��ران در آوردگاه توکیو به ارمغ��ان بیاورم.« 
مرادي که با ایرنا گفت وگو مي کرد در ادامه به 
رقباي اصلي خود اشاره کرد: »البته قبل از توجه 
به رقبا باید به فکر کس��ب س��همیه باش��م که 
امیدوارم بتوانم در مسابقات گزینشي کلمبیا آن 

را کسب کنم و بعد در مسابقات قهرماني آسیا 
وضعیت خودم را به حد ایده آل برسانم. چینی ها 
معم��ولاً به دنبال م��دال ط��لا در وزنه برداری 
هستند. تیان تائو نفر اصلي آنهاست که اگر آماده 
نباشد آنان وزنه برداران دسته های سبک تر را به 
ژاپن خواهند فرستاد. این کشور چهار سهمیه 
برای توکیو دارد، اما ما تنها دو س��همیه داریم. 
آنان ریس��ک نخواهند کرد و ب��ا وزنه برداران 
مطمئن مي آیند. ابراهیم فارس الباخ قطری هم 

یکی از رقیبان من در توکیو است.«

همزمان ب��ا برگ��زاري تمرینات و 
فریدون حسن

     بازتاب
اردوهاي آماده س��ازي ورزشکاران 
المپیکي، ورزشکاران جانباز و معلول 
هم این روزها سخت در تلاش��ند تا آمادگي خود را براي حضوري 
مقتدرانه در پارالمپیک توکیو بالا ببرند. پارالمپیکي ها که ورزش ایران 
به درو کردن مدال توسط آنها در مس��ابقات جهاني، پاراآسیایي و 
پارالمپیک عادت دارد، مي خواهند در توکیو هم بدرخشند و مثل 
همیش��ه دس��ت پر برگردند. بچه هاي دوومیداني کار از جمله این 
ورزشکاران هستند. پارادوومیداني کاران ایران تاکنون موفق به کسب 
12 سهمیه )9 سهمیه جانبازان و معلولان و سه سهمیه نابینایان و 
کم بینایان( شده اند و حالا هم در اردوي آماده سازي به سر مي برند تا 
بتوانند با حضور در آخرین مرحله رقابت هاي گزینشي پارالمپیک 
تعداد سهمیه ایران را بالا ببرند. بهمن رضایي فرعي، سرمربي تیم ملي 
در خصوص این اردو مي گوید: »برخي از بچه ها خارج از تهران تمرین 
مي کنند، مثلاً حامد امیری، علیرضا مختاری و امان الله پاپی در جزیره 

و هاشمیه متقیان هم در اهواز تمرین مي کند. البته ما تمرینات آنها را 
به دقت زیر نظر داریم، این بچه ها تا 25 دي ماه تمرین مي کنند و بعد 
از آن اردوي ششم را از اول تا 25 بهمن ماه آغاز مي کنیم.« سرمربی 
تیم ملی دوومیدانی جانبازان و معلولان با تأکید بر اینکه بعد از نهایی 
شدن ترکیب اعزامی به توکیو اردوی متمرکز این تیم آغاز می شود، به 
مهر گفت: »برای نهایی کردن ترکیب تیم پارالمپیکی و با توجه به 
سیاست کمیته ملی پارالمپیک برای اعزام ورزشکاران به توکیو - قرار 
داشتن در گروه های چهارگانه- برگزاری دو مرحله رکوردگیری از 
ورزشکاران را در نظر گرفتیم. مرحله اول مهرماه برگزار شد؛ در این 
مرحله برخی از ورزشکاران نشان دادند که با وجود سهمیه ای که به 
نام خود یا پارادوومیدانی ایران و برای توکیو کسب کرده اند شرایط 
اعزام را ندارند، اما بعضاً رکوردهایی قابل قبول داشتند. مرحله دوم 
رکوردگیری از ملی پوشان را اسفندماه برگزار خواهیم کرد. قبل از آن 
هم یک مرحله اعزام خواهیم داشت. بعد از این دو رویداد و بر اساس 

نتایج آنها در مورد ترکیب نهایی تصمیم گیری می کنیم.«

اعلام ترکیب پارالمپیکي هاي 
دوومیداني بعد از رکوردگیري دوم

هرچه به المپی��ک نزدیک تر 
حامد قهرماني

      چهره
مي ش��ویم ح��ال و ه��واي 
المپیک��ي  ورزش��کاران 
کشورمان هم بیشتر المپیکي مي شود. هرچند که جسته و 
گریخته اخباري در خصوص عدم برگزاري المپیک به علت 
شیوع کرونا یا برخي کمبود ها و بي توجهي هاي مسئولان به 
گوش مي رس��د، اما هی��چ ک��دام از اینها باعث نمي ش��ود 
المپیکي هاي ایران دس��ت از تلاش بردارند. حسن تفتیان، 

سریع ترین مرد ایران از جمله ورزشکاراني است که خود را 
آماده حضور در توکیو مي کند. او مي گوید: »با وجود کرونا 
کار سخت شده و تمرین کردن در تهران هم آسان نیست، 
اما خوش��حالم که فدراس��یون و کمیته مل��ی المپیک 
نگاه حمایتی دارند و با وجود ش��رایط س��خت فعلی با 
اردوهایم موافقت کرده اند. مطمئن هستم با کار تیمی، 
حرکت بزرگی در دوومیدانی اتفاق می افتد. مس��ابقات 
مهمی پیش رو داریم و امیدوارم که نتایج خوبی برای 
کشورمان در قهرماني آسیا و المپیک کسب کنیم. البته 
پیش بینی ورزش خیلی سخت است، اما باید سخت 
تمرین کنم و تمام چیزی را که به من ارتباط دارد به 
بهترین شکل انجام دهم. بیشتر از شش ساعت در روز 
درگیر تمرینات سخت هس��تم و با ش��روع اردوی 
فرانسه کار را جدی تر  و بهتر دنبال می کنم. امیدوارم 

افتخارات خوبی برای کشورم به دست بیاورم.«

 تداوم شکست ناپذیری گرگانی ها 
و بالا گرفتن انتقادها از داوری

شهرداری گرگان بازی بزرگ هفته هفتم لیگ برتر را با پیروزی پشت 
سر گذاشت. عصر جمعه دو بازی  در تالار بسکتبال آزادی برگزار شد 
و گرگانی ها با نتیجه 87 بر 78 از س��د پالایش نفت آبادان گذشتند. 
تیم ش��اهین طبع هفتمین برد متوالی خود را در لیگ به دست آورد 
تا همچنان صدرنش��ینی گ��روه »ال��ف« در اختیار ش��هرداری باقی 
بماند. در دیگر ب��ازی، آویژه صنعت 95 بر 78 رع��د پدافند را مغلوب 
کرد. در این فصل نیز انتقادها به داوری همچنان حاش��یه اصلی لیگ 
برتر اس��ت. نفتی ها پس از باخت به شهرداری از داوری مسابقه انتقاد 
کردند و حواشی داوری دیدار ذوب - مهرام نیز هنوز تمام نشده است. 
طباطبایی، رئیس فدراسیون به گلایه مربیان و بازیکنان واکنش نشان 
داد: »به تمام مس��ائلی که مربیان معترض بودند رسیدگی می شود، 
حتی فرزاد کوهیان، سرمربی ذوب آهن هم که به دو بازی معترض بود 
به اعتراض های او رسیدگی شد. اگر بخواهیم همه باخت ها را به داوری 
نسبت دهیم این منصفانه نیست. مربیان باید بیشتر به شرایط تیم خود 
رسیدگی کنند تا داوری. در تمام دنیا در هر مسابقه چند اشتباه وجود 
دارد و این طبیعی اس��ت. ما از دو ماه قبل کارگروهی را برای ارزیابی 
داورانی که در لیگ قضاوت می  کنند راه اندازی کردیم و این کارگروه 
که از کارشناسان داوری هستند هر هفته عملکرد داوران را ارزیابی و 
شرایط را می سنجند. به داورانی که ضعف هایی داشته باشند، تذکرات 
لازم داده خواهد شد و از داورانی هم که عملکرد خوبی داشته باشند 
حمایت می شود. به نظر من، داوری ما نس��بت به گذشته خیلی بهتر 
شده است. برهمین اساس ما سعی می کنیم نظام ارزشیابی داوران را 

تا آخر لیگ داشته باشیم.«


